
  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-4 
Rijeka,  25. veljače  2020. 
                                    
 

 
ZAPISNIK 

SA 12. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

12. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 24. veljače 2020. (ponedjeljak), s početkom u 18:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Saša Ujdurović, član VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Dogovor organizacije dočeka Dana žena s VMO Turnić 
2. Dopis stanara Medovićeve ulice 
3. Poziv roditelja DV Gvardijan vezan uz čišćenje površine vrtića.  
4. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 



  

 
AD 1 
 
Marin Barać obavijestio je prisutne da će se program Dan žena i ove godine organizirati u 
suradnji sa susjednim MO Mlaka i MO Turnić 
Povodom proslave Dana žena organizirati će se izložba slika likovnog društva Kvarner i 
kreativna radionica te glazbeni koncert Održati će se i kreativna radionica na kojoj će se 
ukrašavati predmeti od stakla.  
 

Zaključak: 

 Vijeće su međusobno podijelili zaduženja oko organizacije. 
 
AD 2 

Vijeću se obratila stanarka ulice Medovićeva 1, vezano za problem parkinga u Medovićevoj 
ulici, točnije na broju 1, 3 i 5. Smatra da bi se mogla popraviti situacija ako bi se dio zelene 
površine ispred portuna na navedenim brojevima asfaltirao pa bi se auti mogli parkirati "jedan 
do drugoga", a ne kao do sada "jedan iza drugoga". 
 

Zaključak: 

 Vijeće odbija navedeni prijedlog. Vijeće je navedeno već tražilo u okviru projekta 
preregulacije prometa. Međutim, navedeni prijedlog je odbijen i od strane struke i 
od strane stanara. Iz navedenih razloga, Vijeće više ne podržava takav tip 
prijedloga.  

 
 

AD 3 
 
Vijeće je zaprimilo dopis roditelja i djelatnika dječjeg vrtića „Gardelin“ kojim izražavaju želju za 
zajedničkom eko akcijom. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog. 
 
 
AD 4 
 
Vijećnik Branko Miljak upozorava na nedostatak svjetla u pothodniku od Crkve prema džamiji. 
 
Zaključak:  

 Poslati će se dopis nadležnim službama.  
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 20:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.      
                  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 

 

 
 
 

 

 


